
 

 

Beslutningsprotokol – menighedsrådsmøde (7/2024) 
 
 
Dato og sted: Onsdag 21. august 2024, Skriftestolen 
  Mødet sluttede 20:20. 
Tilstede: Mai Christiansen, Ulla Groth, Jakob Knudsen, Ole Ehlers, Ingrid Ma 

Shantie Andersen, Hanne Esmann, Charlotte Ekstrand, Anne 
Hedeager Krag, Finn Risum, Johannes Gregers Jensen, Steffen 
Ringgaard Andresen, Eva-Maria Schwarz. 

Afbud:  Signe Malene Berg, Stine Munch 
Fraværende uden afbud: Christian Monrad 
Referent: Line Marschner (konst. sekretariatsleder) 
 
 
 

1 Kirkelig indledning v/ Steffen 
 

 

2 Godkendelse af dagsorden 
 

Fmd. anmodede om at få yderligere 4 punkter 
optaget på dagsordenen. 
 
Følgende 3 punkter sættes på dagsordenen 
efter det oprindelige punkt 5: 
Nyt punkt 6: Status på ansættelse af kordegn 
(lukket) 
Nyt punkt 7: Personalesag (lukket) 
Nyt punkt 8: Personalesag (lukket) 
 
Flg. punkt sættes på dagsordenen efter det 
oprindelige punkt 9: 
Nyt punkt 12: Godkendelse af vedtægter for 
valgt kasserer 
 
Dagsordenen godkendt. 

3 Siden sidst – 
ledelsesinformation. Til 
orientering 

- Status på overdragelse af 
Hugs and Food 

- Formandsbeslutning om 
godkendelse af 
enkeltstående udgift til 
magasin 

Mai Christiansen orienterede om overdragelsen 
af H&F. Der afventes udkast til 
overdragelsesaftale fra H&Fs jurister. Realistisk 
forventet dato for overdragelse er 1/11 2024. 
 
MC orienterede om sin godkendelse af udgifter 
til enkeltstående magasin. 
 



 

- Annoncering af 
menighedsrådsvalg 

 

Menighedsrådsvalg er annonceret i Berlingske 
Tidende 17. august. Valget er endvidere 
annonceret på kirkens hjemmeside og på fysisk 
opslag i kirken. 

4 Drøftelse af 
sekretariatslederstilling (lukket) 
Bilag 1 

 

5 
 

Personalesager (lukket) 
 

  

6 Status på ansættelsesproces 
vedr. kordegn (lukket) 

 

7 Personalesag (lukket)  
8 Personalesag (lukket)  
9 Godkendelse af halvårsregnskab 

1. halvår 2024 
Bilag 2 

Kasserer Ulla Groth gennemgik 
halvårsregnskabet. 
Det bemærkes, at de vedtagne besparelsestiltag 
først vil kunne aflæses af regnskabet i 
kommende år. 
Det efterspørges, at prognoser for hele 
regnskabsåret udleveres med de løbende 
regnskaber. 
Halvårsregnskabet for første halvår af 2024 
godkendes. 

10 Konfirmandlærerordning: 
Beslutning om deltagelse i 
pilotprojekt for studerende og 
sognepræster. 
Bilag 3 

Økonomien i projektet blev drøftet. 
Provstiet anbefaler, at man går med i ordningen, 
men økonomien skal løftes af de enkelte 
menighedsråd. 
Det besluttedes at imødekomme ansøgningen. 

11 Deling af hvervet som 
arbejdsmiljørepræsentant 
Bilag 4 

Forslag ikke vedtaget. 
Ifølge gældende lovgivning skal der på 
arbejdspladser med 35 ansatte eller flere 
etableres en arbejdsmiljøorganisation i to 
niveauer. PU og arbejdsmiljørepræsentanten 
udarbejder plan, der forelægges MR. 

12 Godkendelse af 
revisionsprotokollat vedr. 
kasseeftersyn 2023 
Bilag 5 

Revisionsprotokollatet blev godkendt og 
underskrevet på mødet. 

13 Godkendelse af vedtægter for 
valgt kasserer 

Vedtægter blev godkendt og underskrevet på 
mødet. 

14 Nyt fra udvalg og personale – til 
orientering 

Ma Shantie orienterede om frivilligmøde 20/8. 
 
Charlotte Ekstrand orienterede fra 
kommunikationsudvalget. Med kirkebladets 



 

afvikling er der behov for at tænke i andre 
formater end rent digitale. Et 8-siders magasin 
ønskes afprøvet gennem to udgivelser, hvilket 
godkendes af menighedsrådet. 
 
SRA orienterede om vellykket studiebesøg fra 
Sverige. 
 
Kirkeværge Jakob Knudsen orienterede om 
ombygningen af DH. Der afventes rådgivning 
vedr. strategi for renovering af gulvene. 
Renoveringen af gymnastiksalen er nært 
forestående og ventes klar medio vinter 2025, 
såfremt provstiet giver tilladelse. 
 
Ole Ehlers orienterede om status på ombygning 
af Bibliariet, der forventes at åbne 1. februar 
2025. 

15 Eventuelt Ole Ehlers meddelte, at han ikke genopstiller 
ved det forestående menighedsrådsvalg. 

16 Beslutningsprotokol oplæses og 
underskrives 

 

 


